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Legnica, dnia 04 listopada 2020 r. 

  

 
 
 

Szanowny Pan 
Tadeusz Krzakowski 

        Prezydent Miasta Legnicy 
 

 

 

I N T E R P E L A C J A  nr 58/ IN /20 

 

 

Dotyczy:  Remontu dworca PKP w Legnicy. 

 

            Działając w ramach uprawnień, wynikających z mandatu radnej Rady Miejskiej Legnicy, 

mając na uwadze uzasadnione i słuszne zainteresowanie mieszkańców naszego miasta 

podjętym tematem remontu dworca PKP w Legnicy zwracam się z uprzejma prośbą  

o udzielenie odpowiedzi czy Urząd Miasta posiada wiedzę a jeżeli tak to w jakim zakresie 

mogącą mieć znaczenie dla odpowiedzi na poniższe pytania: 
   

1. Proszę podać końcowy termin zakończenia całości prac remontowo - modernizacyjnych 

dworca PKP w Legnicy. 
 

2.  Jakie prace wchodzą w zakres prowadzonej inwestycji remontowej dworca PKP  

w Legnicy? 
 

3.  Czy zostały uwzględnione kary umowne w przypadku przekroczenia czasu wykonania 

remontu określonego w umownie zawartej z wykonawcą ? 
 

4. Czy kary umowne w przypadku ich uwzględnienia zostały wpisane do umowy zawartej  

z wykonawcą prac remontowo modernizacyjnych dworca PKP w Legnicy ? 

 

Pomijając widoczny przebieg prac na terenie dworca PKP, zaweżając swoje stanowisko 

wyłącznie do przekazów prasowych warto zauważyć, co jest szczególnie istotne w obecnych 

realiach, że w wywiadzie udzielonym dla Radia Wrocław, w sierpniu br. mieszkańcy 

dowiedzieli się, iż  „Pandemia nie opóźniła remontu hali peronowej legnickiego dworca 

kolejowego”, wobec tego zapewnienia z oczywistych względów uprawnione jest stwierdzenie, 

że prace przebiegają planowo a wzrost pandemii nie ma na nie istotnego wpływu. 
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Wnosząc o udzielenie pisemnej odpowiedzi na moją interpelację wskazuję, że podjęty 

problem dotyczy ogółu mieszkańców Legnicy i leży w jego interesie co wypełnia wymogi 

wynikające wprost z art. 3 ust.1 ustawy z dnia 6 września 2001 r. o dostępie do informacji 

publicznej (Dz.U. z 2016 r. poz.1764 oraz Dz.U.z 2017 r. poz.933), dlatego też uważam,  

iż interpelacja jest zasadna zarówno na gruncie obowiązujących przepisów, jak i oczekiwań 

mieszkańców naszego Miasta. 

  
 
Do wiadomości: 
 
- PKP PLK S.A. Sekcja Eksploatacji W Legnicy 
- Koleje Dolnośląskie S.A. 
 
 
 
 

  Z poważaniem 
 

Aleksandra Krzeszewska 

 

  

 


